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Algemene Ledenvergadering 27-9-2024 
 
Bestuur: John den Boef, Gerda Kennedy, Piet Oostwal, Monique van der Wolf (notulist), Monique Valckx 
 
Leden: Yvonne Oostwal, Janneke Hilbrink, Cor Hilbrink, Arnanda van Dijk, Martijn Alles, Geoffrey Paffen, 
Marja Paffen, Rene Roosjen, Jan Vermaning, Sabine Meuter Vermaning, Rob Boxce, Trudy Bols, Edwin van 
Hoek, Wilfried de Herdt, Manon van de Wal, John Drop, Frank Peters, Michael Paardekooper, Anja Snijders, 
Carlo van den Broek, Carmen Boonstra, Marjan Groot 
 
Afwezig met kennisgeving: Fred Willems, Raymont Longayroux, Deborah Longayroux 
 
 

1. Opening 
John den Boef opent de vergadering om 20.03 uur 

 
2. Notulen 19 januari 2024 

De notulen van de ALV van 19 januari 2024 zijn laat ontvangen, ze zouden eerder verstuurd 
worden. Er was de vraag om 2 weken na vergadering te verstrekken. Notulen waren in stenoschrift, 
en moeten uitgebreider zijn. Excuses voor late verzending (was eerder in nieuwsbrief vermeld). 
Notulen van deze vergadering (27-9) zullen eerder (binnen 4 weken) gepubliceerd worden.  
Notulen worden ongewijzigd vastgesteld 
 

3. Bestuur 
Afscheid van Monique Valckx; sinds juli 2022 bestuurslid, maar vanwege privé-loopbaan neemt ze 
afscheid van bestuur. Er wordt een bloemetje met kadobon aangeboden. 
Kandidaatstelling voor nieuw bestuurslid; er is 1 aanmelding binnengekomen, te weten Cor 
Hilbrink. Cor Hilbrink geeft een toelichting op zijn kandidaatstelling. Hij voldoed aan eis van 5 
handtekeningen van leden. De leden stemmen voor; Cor wordt nieuw bestuurslid. 
 

4. Begroting 2025 
Begroting wordt toegelicht door de penningmeester. Er blijkt een positief resultaat te zijn, voorstel 
om dit toe te voegen aan de Najaarsactiviteit. 
Vraag is of het om 1 uitje gaat, of om meerdere uitjes. Er wordt aangegeven dat er veel geld op de 
bank staat. Meerdere activiteiten komt de saamhorigheid ten goede. Veel geld inzetten op 1 datum 
en leden kunnen dan niet, bij meerdere activiteiten hebben leden meerdere kansen om deel te 
nemen. Leden moeten beslissen of er meerdere activiteiten per jaar plaatsvinden. 
Activiteitencommissie maakt een plan, en legt dit voor aan bestuur. Activiteit via datumprikker 
meerdere data beschikbaar stellen.  
Voorstel: begrotingsbedrag vaststellen, en per activiteit een maximum bedrag. 
B&C organiseert ook dagen, bij activiteiten vanuit vereniging is het bestuur hoofdelijk 
verantwoordelijk, en daarom geen samenwerking met anderen ivm verantwoordelijkheid. 
1.250 budget, met richtlijn van 500 per activiteit, bij extra activiteit kan reserve worden 
aangesproken in overleg met bestuur; Leden gaan akkoord. 
Bankkosten kunnen terugverdiend worden door banksaldo op spaarrekening te zetten. Nagaan of 
dit mogelijk is. 
Naam van najaarsactiviteit aanpassen naar activiteiten 
De leden gaan akkoord met begroting na de 2 aanpassingen. 
 



   

5. Najaarsactiviteit 
Piet bedankt Carmen en Michael voor hun vele inzet. Carmen geeft toelichting. Er is een planning 
gemaakt voor het uitje 12 en 13 oktober 2024. Het schema voor 12 oktober wordt getoond met de 
opgietingen en workshops. Het schema voor 13 oktober wordt ook getoond. 
Vraag: hoeveel mensen kunnen in de opgietcabine (ca 40 mensen). Bij teveel animo wordt er een 
tweede opgieting gegeven in een andere sauna. 
Er komen kaartjes voor diner/ontbijt; deze worden bij entree verstrekt. 
Bij de sauna is bekend, dat er veel saunameesters komen en dat het geen hele rustige dag zal 
worden. 
 
PAUZE 
 

6. Event 2024 
We kijken terug op een geslaagd Event 2024, met nieuwe (Mill, Helmond, Spa One) en oude 
locaties. Winnaars Hubert en Frank/Suzan. Ieder jaar doet bestuur uiterste best om alles goed te 
laten verlopen, maar het blijft lastig om het voor iedereen goed te doen (zal nooit gaan lukken). 
Zijn er ideeën/suggesties voor volgend jaar? 
Jan Vermaning: ook sauna’s vragen over de grens (Belgie); opgevallen veel sauna’s in Brabant, zou 
er ook iets in noorden gezocht kunnen worden. Voor 2025 is Leeuwerikhoeve erbij. Zevenhuizen zal 
geen locatie zijn (geeft Cor aan). Er wordt gewerkt aan nieuwe sauna’s.  
Arnanda van Dijk: uithoeken van Nederland: idee om 2 wedstrijddagen achter elkaar te plaatsen. 
Afhankelijk van bedrijf, niet elk bedrijf wil 2 dagen achter elkaar drukte van wedstrijden. 
Marjan Groot: donderdag is drukke dag om te rijden; is het een idee om donderdag naar woensdag 
te verzetten ivm drukte op de weg. 
Frank Peters: na de inschrijving data pas bekend, is het mogelijk alle data eerder door te geven. 
Bestuur weet niet hoeveel inschrijvingen er zullen zijn, dus dan zijn alle dagen nog niet vroeg 
bekend.  
Jan Vermaning: kunnen inschrijvingen eerder plaatsvinden; sluiting kan niet te vroeg vallen omdat 
deelnemers dan niet de tijd hebben om in te schrijven 
Frank Peters: meer opgietingen op een dag; is dat een bewuste  keuze. Dit is een bewuste keuze 
omdat er tijd moet zijn voor iedere deelnemer en tijd voor de juryleden om de juryrapporten in te 
vullen. 
Carlo van den Broek: gebruik van een muziekbox voor de opgieting buiten, er kunnen klachten 
komen van gasten; houden aan de regels van het bedrijf waar we te gast zijn, dus als bedrijf 
aangeeft dat het niet mag, dan niet doen. Wedstrijdsessie begint op moment dat deur gesloten 
wordt en/of muziek wordt gestart. Voorstel om in regelement op te nemen  om geen muziek voor 
de opgieting buiten af te spelen; leden gaan akkoord (regelement aanpassen). 
Carmen Boonstra: te ver gaan om vooraf aan opgieting tussen de gasten door te lopen (lijkt op een 
toneelstukje opvoeren). Rene Roosjen sluit aan en geeft aan dat er veel verschillen zitten tussen de 
verschillende juryleden; voorstel om door 1 jurylid deze punten te laten geven. John Drop geeft aan 
dat sommige deelnemers met oogkleppen op langs de gasten lopen, en dat is niet juist. Voorstel 
om tekst “loopt rond” eruit te halen; dit wordt meegenomen in het juryoverleg. Anja Snijders: 
punten gaan pas lopen op het moment dat voorzitter de deelnemer het woord geeft. 
Manon van der Wal: Meester van de Handdoek, er wordt heel veel met waaiers/andere attributen 
gewerkt. Naam moet worden Open NK/Saunameester van het jaar;  Event heet Open NK, Titel 
wordt Saunameester van het jaar 
Anja Snijders: deelnemer heeft een bepaalde wapper niet gedaan en is 2e geworden; Michael 
Paardekooper: wat is verschil tussen verplicht en verkeerd uitvoeren, wapper niet uitvoeren is 



   

volgens hem diskwalificatie. Monique Valckx geeft aan dat we met hobbyisten werken en dat 
diskwalificatie veel te zwaar is. Er worden minder punten gegeven in dit geval. 
Carmen Boonstra: publieksjury heeft heel veel invloed, kan er niet beter een publieksprijs worden 
uitgeroepen? Anja Snijders: publieksjury niet uit sauna waar ook deelnemers vandaan komen 
(Putten finale: finalisten uit Putten en publieksjury van gasten sauna Putten) Voorstel om elke 
deelnemer een gast mee te nemen die in publieksjury gaat zitten, is niet te controleren. Carlo van 
den Broek: verschil is groter geworden (vakjury is 5 en publiek is 3 omdat hoogste en laagste 
afvallen), bij vakjury ook hoogste en laagste eraf halen. Frank Peters geeft aan dat we opgieten voor 
de gasten en de gastbeleving dus wel van belang is. 
John den Boef: voorrondes zoals voorgaande jaren; vanaf halve finale geen publieksjury meer 
Manon van der Wal: vakjury geeft alleen hele punten en publieksjury ook halve punten, dit is niet 
consequent 
Marjan Groot: is het niet handiger om hele publieksjury eruit te halen 
Carlo van den Broek: wappers en of ze aankomen of niet; onderklap wordt 1 a 2 keer gedaan en 
deze komt zeker niet aan; onderklap komt boven niet aan en wordt dan negatief gewaardeerd (Cor 
Hilbrink). Kan je punten scoren als wappers elders aankomen? Monique geeft aan dat ze als jurylid 
de wappers moet voelen en niet kijkt naar anderen. Maar in het geval van de onderklap kan ze deze 
wel waarnemen. Alle juryleden moeten hetzelfde beoordelen. 
Frank Peters: geuren passend in het thema; hoe moet je dat interpreteren. Proberen interpretaties 
er zoveel mogelijk uit het juryrapport te halen. 
John Drop: beste 5 punten, 2e 4 punten; gaat ook mee naar juryoverleg 
 
Tijdens ALV in januari 2025 worden de uitkomsten van het juryoverleg besproken. 
 

7. Event 2025 
Er worden nieuwe locaties gezocht door het gehele land. Nieuwe locatie wordt Leeuwerikhoeve. Er 
gaat gepraat worden met nieuwe locaties.  
Sauna Putten heeft voordeel voor leden. Gaat ook geprobeerd worden bij andere sauna’s. 
Michael Paardekooper: heeft SMV afspraak met B&C voor korting voor leden? SMV probeert 
commerciële belangen te vermijden. 
Planning voor inschrijvingen is vrijdag 11 oktober en sluitingsdatum is 20 december. 
Carlo van den Broek: dag te organiseren om juryrapport met z’n allen door te nemen met 
proefopgietingen  
 

8. Rondvraag 
Janneke Hilbrink: ledenpas wordt niet opgestuurd; vanwege kostenbesparing worden de pasjes niet 
opgestuurd en alleen op aanvraag 
Wilfried de Herdt: waaiers/vlag eruit halen of niet; Frank Peters geeft aan dat gasten waaiers/vlag 
lekker vinden 
Jan Vermaning: vergaderingen altijd in Amersfoort, elders plaatsvinden. Amersfoort is in het 
midden van het land en het kostenplaatje. Cor Hilbrink: hoe groot is de groep van leden die niet op 
vrijdag kunnen 
Arnanda van Dijk: verschillende saunacabines hoe worden deze gejureerd (bijvoorbeeld Putten en 
Apeldoorn: veel verschil tussen cabines) 
Frank Peters: duo’s de voorrondes in dezelfde sauna’s; niet elke sauna wil SMV 2x ontvangen. 
Edwin van Hoek: waarom schriftelijk opzeggen (adres staat nergens vermeld); schriftelijk is ook per 
mail. Er moet vermeld worden dat het ook per mail kan 
Carmen Boonstra: snel met data komen vanuit activiteitencommissie 



   

Michael Paardekooper: B&C heeft evenement gehad, daar is een grote app-groep. Is dit een optie 
voor SMV? Ivm AVG moeten leden zelf weten of ze deelnemen aan een grote app-groep, dit wordt 
niet vanuit SMV geinitieerd. 
John Drop: iedereen heeft vandaag weer gehoord dat alles veel tijd/werk kost, hij vraagt om 
applaus voor bestuur 
Cor Hilbrink: afronding van de jury, wanneer komt jury bij elkaar; wordt aan gewerkt 

 
John den Boef sluit de vergadering om 22.57 uur 
 
Actielijst  

1. Notulen vergadering 27-9-2024 uiterlijk na 4 weken publiceren Secretariaat 

2. Activiteitencommissie stelt een plan voor 2025 op en ligt dit 
voor aan het bestuur 

Activiteitencommissie 

3. Begroting 2025 aanpassen ivm budget activiteiten (bedrag en 
naam) 

Penningmeester 

4. Nagaan (en eventueel openen) spaarrekening Penningmeester 

5. Naam najaarsactiviteit aanpassen naar activiteiten Bestuur 

6. Idee nagaan of wedstrijddagen in 2025 2 dagen achter elkaar 
kunnen zijn ivm minder reizen 

Bestuur 

7. Idee nagaan of wedstrijddagen van donderdag naar woensdag 
verplaats kunnen worden ivm drukte op de wegen 

Bestuur 

8. Gebruik muziekbox buiten tijdens event-dagen, verbod hierop in 
regelement opnemen 

Bestuur 

9. Naamswijziging in alle communicatie wijzigen: 
Event wordt Open NK 
Meester van de Handdoek wordt Saunameester van het jaar 

Bestuur 

10. ALV januari 2025: agendapunt uitkomsten jury-overleg Secretariaat 

11. Openstellen inschrijving Open NK 2025 vrijdag 11 oktober 2024 
(sluitingsdatum 20 december 2024) 

Voorzitter 

12. Dag organiseren voor deelnemers ivm uitleg juryrapport Bestuur 

13. Idee uitzoeken hoe groot groep van leden is die niet op vrijdag 
naar een ALV kunnen 

Bestuur 

14. Opzegging lidmaatschap vermelden dat dit per mail kan Bestuur 

 
Actielijst jury 

1. Idee: het deel vooraf aan de opgieting door 1 jurylid laten jureren Jury/Bestuur 

2. Voorstel: de tekst “loopt rond” in het juryrapport verwijderen Jury/Bestuur 

3. Publieksjury evalueren en ideeën voor andere aanpak Jury/Bestuur 

4. Vakjury en Publieksjury hele/halve punten geven: wat is het plan 
voor 2025? 

Jury/Bestuur 

5. Interpretaties uit het juryrapport halen (bijv.geuren passend bij 
thema) 

Jury/Bestuur 

 


